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27, marts 2024 

 

 

 

Referat fra repræsentantskabsmøde den 21. marts 2024 i klubhuset,  

Hattingvej 14, 8700 Horsens. 

 
 
Dagsorden i flg. Vedtægter. 

 

1. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede repræsentanter. 

2. Valg af dirigent. 

3. Beretning fra Styrelse og Udvalgene. 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab. 

5. Indkomne forslag. 

6. Fastsættelse af kontingent. 

7. Godkendelse af næste års budget. 

8. Valg i henhold til lovene. 

9. Eventuelt. 

Ad. Pkt. 1. Konstatering af fremmødte stemmer. 

Der var mødt 17 fra udvalg og styrelse og 3 fra firmakluber. 

 

Ad. Pkt. 2. Valg af dirigent. 

Styrelsen forslog forbundets konsulent Klaus Almin, som blev valgt. 

 

Ad Pkt. 3 beretning fra styrelse og udvalg. 

Så landede vi i 2024 og et år er gået, det har været et roligt år for Horsens firma og 

Familieidræt. 

Og endelig helt ude af Coronaskyggen. 

Vores aktiviteter i de forskellige idrætter har jeg indtryk af at går godt, jeg hører i hvert fald 

ikke det modsatte. 

Der er ikke kommet nye til, Triatletklubben ville gerne ind hos os, vi fik ryddet rummet de 

skulle have stillet til rådighed, de fik nøglen og har også benyttet både rummet og 

mødelokalet, men så fik jeg en mail fra formanden, at de ikke var helt enige om hvad de ville 

og da de ikke havde taget huset i brug, ville de gerne vente til April 2024 med at tage en 

beslutning. 

Fakta var bare at de havde taget rummet og mødelokalet i brug, 

Vi må se hvad de finder ud af, men jeg har indtrykket af at formanden syntes det nærmest 

skal være gratis at være med hos os, men så kan de ikke være her. 

Fjernvarme har vi fået nu, jeg havde en del kommunikation med ejendomsafdelingen i 

Kommunen, de ville indkalde til møde når de havde fået tilbudsprisen på hvad det ville koste 

at få det installeret, så vi kunne finde ud af hvem der betalte hvad, men pludselig ud af det 

blå, kom firmaet der skulle installere det og gik i gang. 

Jeg har talt med ejeren af firmaet Kemp og Lauritzen der installerede det, og det viser sig at 

folketinget har besluttet at kommunerne ikke må have anlæg som bliver opvarmet af olie og 

gas, så vi takker for den beslutning, så derfor var det ude af vores hænder. 

Vi har så fået et problem, for Kemp og Lauritzen afmeldte gassen til kommunen, de har så ikke 

gjort noget, vi har fået opkrævning fra Ørsted på fremtidig gas, den har vi så ikke set, da 

vores postkasse ikke blev tømt, så nu er det nok sendt til inkasso. 
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Edith har knoklet rigtig meget med sagen, jeg håber hun har klaret det, men vi skylder dem 

ikke noget. 

Vi har fået en ny rengøringsassistent, hun gør det rigtig godt, og jeg vil her bede jer om selv 

at være behjælpelig med rengøringen. Det vil sige at der skal ryddes op efter jer selv når i 

bruger fælleslokalerne, i køkkenet skal der ryddes op efter jer, jeg vil sørge for at der bliver 

stillet en kost og spand derud så gulvet kan rengøres, I skal selv have klude og viskestykker 

med, som I selv skal vaske, tidligere var det en fuldtidsstilling, men det er det ikke nu, hun 

har ca. 9 timer om ugen, og det er vigtigt at toiletter og baderum er rene og indbydende at 

komme til. 

Billard og Dart har aflukkede lokaler og jeg vil bede jer om at i snupper støvsugeren og selv 

klarer det, og alle i andre der bruger fælleslokalerne, tag lige jeres affald med ud i 

containeren. 

Udlejning af huset vil jeg gerne at vi stopper med, jeg syntes ikke at vi kan love huset ud en 

bestemt weekend og dermed blokerer for de aktiviteter vores idrætter har. 

Der er også firmaer der ind i mellem gerne vil låne/leje lokalerne, men jeg spørger om de er 

medlem hos os, og er de ikke det så kan det ikke lade sig gøre. 

Vi skal sige farvel til Per i styrelsen, han har i mange år ydet alt det han kunne, men er nu 

blevet så dårlig at han ikke syntes han har energi og lyst til at være med mere, men han har 

lovet at han gerne stadig vil køre til Lund og købe ind for os, tak for det Per og tak for din 

indsats i alle årene. 

 

Vi skal have valgt en ny ind i styrelsen, og jeg må nok erkende at hvis man gerne vil vælges 

ind styrelsen forventer jeg at man vil deltage aktivt i det arbejde der måtte være, og at der 

ikke er en masse dårlige undskyldninger for ikke at lave det aftalte. 

Jeg må tilstå at min lunte bliver kort når viljen til det, ikke er til stede. 

Vores konsulent Klaus Almind har sendt et par ansøgninger afsted vedr. en hjertestarter, så vi 

venter spændt på udfaldet af det. 

Vores samarbejde med kommunen bliver lidt spændene fremadrettet, for fritidskonsulent 

Henrik Koch er stoppet, men det er vi faktisk ikke så kede af, han var lidt vanskelig at få et 

ordentligt samarbejde med. 

Jeg syntes at vi stadig trænger til at få ryddet op i huset, mødelokalet er fyldt med og kontoret 

er et syndig rod, hvem melder sig til at rydde op, det kunne være en arbejdsdag, vi kunne lave 

en aftale om. 

 

Vi har mange der igennem mange år har været en del af vores forening, og vi har gået listen 

igennem og bedt forbundet om hædring af dem der er på listen og det vil Klaus Almind vores 

konsulent stå for. 

 

Jeg vil slutte min beretning med at takke alle jer der får tingene til at fungere her hos os, og 

tak fordi i yder en kæmpe indsats. 

 

Ella Laursen. 

 

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til beretningen, som blev godkendt. 

 

Pause. 

Inden fremlæggelse af regnskabet blev der holdt en pause hvor der blev uddelt hæderstegn. 

Igennem mange år har vi forsømt at hædre vores flittige udvalgsmedlemmer. Det blev der 

rådet bod på nu. 

 

Klaus Almin fra forbundet forstod uddelingen. 
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Fortjensttegnet kan tildeles en firmaidrætsleder, som har udført et særdeles aktivt 

og årelangt arbejde (25 år) for firmaidrætten. 

 

. 

Jan B. Jensen indtrådt i skydeudvalget i 1984. Modtog i 2000 hædersbevisning fra HFI 

Henning Jensen indtrådt i skydeudvalget i 1987. Modtog i 2000 hædersbevisning fra HFI 

 

Axel Petersen. Indtrådt i 1979. Modtog forbundets hæderstegn i 1989. Forbundets guldnål i 

2011 

Startede i skydeudvalget. Dernæst i styrelsen. Formand for HFI 2003-2011. 

Bestyrelsesmedlem/kasserer/medlemsregistrator/tennis /badminton  

 

Kaj Johansen indtrådt i 1991. Opstartede bowling og var med i mange år. Udtrådte i 2016. 

Indtrådt i Billard 2015, udtrådt i 2023, men er administrativ medhjælper. Æresmedlem. 

 

Per Astrup. 1983. fodbold, håndbold, 2007 i Golf, 2008 i indsamling, 2015 i bladudvalg, 2015 

i styrelsen. 

 

Henning Johansen indtrådt 1997. billard,  

 

Lene Roddewig. Indtrådte i 1993. 

Været i flere udvalg. Fodbold, indsamling, blad, billard, bowling, formand, styrelsesmedlem 

udtrådt 2021, Derudover har hun været meget aktiv med at hjælpe andre udvalg. Udtrådt i 

2023 

 

Hæderstegnet kan tildeles en firmaidrætsleder, som har udført et aktivt og årelangt 

arbejde (10 år) for firmaidrætten 

 

Kasper Jensen indtrådt i 2001 i bowlingudvalget. 

 

Ejlif Hedegård indtrådt i skydeudvalget 2008 

Jette Pedersen indtrådt i skydeudvalget i 2008 

Britta Madsen indtrådt i skydeudvalget i 2008 

Henning Madsen indtrådt i skydeudvalget i 2008 

Keld Jensen indtrådt i skydeudvalget i 2008 

Jeanette Jensen indtrådt i skydeudvalget i 2008 

 

Aage Lærche indtrådt 2010. fodbold, 2019 i billard, 2020 i floorball, 2021i styrelsen 

 

Jørn Astrup. 2011. Valgt revisor og indtrådt i billard i 2020 

 

 

 

Ad. Pkt. 4. fremlæggelse af regnskab. 

Kassereren gennemgik regnskabet, som viste et overskud på kr. 166.261,21. 

Det skyldes for det meste at udgifter til vand, el og varme er væsentlig reduceret. 

Der blev lukket for det varme vand og temperaturen i lokalerne blev reduceret 

 

Debat, 

Der blev spurgt om man kunne specificere kontingentindtægterne, så det blev synliggjort om 

der var nogen der havde specielaftaler. 

 

http://www.hofi.dk/


 

    Horsens Firma- og Familie Idræt 

Medlem af: Dansk Firmaidrætsforbund 

 

Hjemmeside: www.hofi.dk                   

Side 4 af 8 

Svar. 

Der er ingen specielaftaler om kontingenter. Den er inddelt i grupper afhængig af antal aktive i 

de enkelte klubber. Derudover er der et fast enkeltmedlemskontingent. 

Vi har ingen interesse i at opgøre kontingentindtægten i detaljer. 

 

Kontingentgrupperne fremgår af vores hjemmeside. 

 

 

Ad. Pkt. 5. Indkomne forslag. 

Der er ingen indkomne forslag. 

 

Ad. Pkt. 6. fastsættelse af kontingent. 

Kva det gode regnskab har vi besluttet at fastholde den nuværende kontingent i 2025.  

Vi forventer at der til næste år fremsættes forslag om en forhøjelse der gælder fra 2026. 

 

Ad. Pkt. 7. Godkendelse af næste års budget. 

Budgettet blev gennemgået. Som sædvanligt balancerer det. 

 

Budgettet blev godkendt. 

 

Ad. Pkt. 8. valg i henhold til vedtægterne. 

Der blev valgt et medlem til styrelsen. Lars Jørgensen fra Brugshundeklubben. 

 

Per Astrup ønskede ikke genvalg. Eller var der genvalg på alle poster. 

 

 

           VALGLISTE 2024 

Styrelsen  Valg  Startet i Udvalg 

år. 

Formand Ella Laursen 2025  2017 

Kasserer Axel Petersen 2024  1979 

Sekretær Lars Jørgensen 2024 Nyvalg 2024 

Idrætsr.Formand Vakant    

Plads Mand Torben 

Christensen 

2024  2017 

Udvalgs medlem Per Astrup 2024 Ej 

genvalg 

1983 

Udvalgs medlem Aage Lærche 2025  2010 

     

Revisor     

Jørn Astrup  2025  2011 

Arne Lampe  2024  1975 
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Skydning     

Henning Jensen  2024  1987 

Jan B Jensen Formand 2024  1984 

Ejlif Hedegaard  2025  2008 

Jette Petersen  2025  2008 

Henning Madsen  2025  2008 

Britta Madsen  2025  2008 

Jeanette Jensen  2024  2008 

Keld Jensen Kasserer 2024  2008 

     

Badminton     

Axel Petersen Styrelsen 2024  1979 

     

Bowling     

Kasper Jensen  2024  2001 

Egon Jensen Formand 2024  2015 

Michel Overgårdf  2025  2023 

Steffan Overgård  2025  2022 

     

Para Dart     

Lene Roddewig Formand 2024  1993 

Egon Jensen  2025  2015 

     

Dart     

Jesper  Jonassen Formand 2025  2023 

Chris Christophersen  2024  2018 
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Hunde Træning     

 

     

Jens Carlseng  2025  2017 

Torben Christensen  2024  2017 

Jette Voergaard Formand 2024  2020 

     

Horsens All 

Runners 

    

Kim Hedegaard  2025  2018 

Thomas Staun Formand 2024  2018 

     

Kort     

Ole Nielsen Formand 2024   

     

Hans Thygessen  2025   

     

Billard      

Henning Johansen Formand 2025  1997 

Jørn Astrup  2024  2011 

Kim S. Andersen  2024  2022 

Michael Lærche  2024  2016 

Aage Lærche  2025  2010 
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Bordtennis     

Tommy Stig Andersen  2024  2021 

     

Preben Rasmussen Formand 2025  2020 

     

     

Tennis     

Axel Petersen Styrelsen 2025  1979 

     

Andet     

Kaj Johansen Æresmedlem   1991 

Sonja Mikkelsen Æresmedlem   1974 

 

 

Ad. Pkt. 9. Eventuelt. 

Formanden indledte dette punkt, og efterlyste forslag. 

Kære alle, vi er jo en stor flok der flittigt bruger huset og banerne udenfor. 

Der er også en del af jer der deltager i de aktiviteter vi har uden for huset. 

 

Vi har tænkt om det var muligt at vi kunne mødes til et arrangement her i huset eller ude på 

vores baner, så vi kan komme til at kende hinanden og derigennem styrke fællesskabet. 

 

 

Der kom forskellige forslag. 

Oprydning i huset generelt. 

Foredragsholder. 

 

Der blev snakket om rengøring generelt. 

Der er ansat en ny rengøringsass. I den forbindelse bliver der udarbejdet en ny plan for 

rengøring i huset.  

 

I billardlokalet er der et vindue der er itu. Udvalget blev bedt om at tage hånd om det. 

 

 

Sådan opfattet og refereret. 

Axel Petersen. 
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